
Protokół Nr 3/2007

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki

w dniu 8 marca 2007 roku

Posiedzenie  zwołane  zostało  przez  Przewodniczącego  Komisji  Jacka  Goździa.  W  posiedzeniu 

udział wzięli członkowie komisji (lista obecności w załączeniu), Wicestarosta Piotr Wojciechowski 

oraz Naczelnik Wydziału Oświaty A. Smużewska. 

1. Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych i rozpoczął posiedzenie komisji.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

Komisja przyjęła następujący porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.

4. Wyrażenie opinii w sprawie utworzenia nowych typów szkół przy ZS w Skępem i przy ZST 

w Lipnie.

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Komisja przyjęła protokół jednomyślnie.

4. Wyrażenie opinii w sprawie utworzenia nowych typów szkół przy ZS w Skępem oraz przy 

ZST w Lipnie.

Przewodniczący  komisji  powiedział,  że  do  Zarządu  Powiatu  wpłynęło  pismo  Zespołu  Szkół 

Technicznych w Lipnie w sprawie wyrażenia zgody na powołanie z dniem 1.09.2007r. Dziennego 

Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej oraz 

pismo  Zespołu  Szkół  w  Skępem   w  sprawie  zatwierdzenia  zadań  rzeczowych  typów  szkół 

i  zawodów  na  rok  szkolny  2007/2008.  Zarząd  Powiatu  zwrócił  się  do  komisji  z  wnioskiem 

o wyrażenie opinii w przedmiotowych kwestiach.

Wicestarosta powiedział, że szkoły przedstawiają zadania rzeczowe, które muszą być zaopiniowane 

przez  Zarząd  Powiatu.  W przedstawionych przez  ZS w Skępem zadaniach  rzeczowych na  rok 

szkolny 2007/2008 zadaniem, które ma zaopiniować komisja jest propozycja utworzenia 3-letniego 

liceum ogólnokształcącego dla dorosłych.

P.  Wojciechowski  powiedział,  iż  w dzisiejszej  rozmowie  telefonicznej  Dyrektor  ZST w Lipnie 

wycofała  się  z  wniosku  o  wyrażenie  zgody  na  powołanie  Uzupełniającego  Liceum 



Ogólnokształcącego.

Komisja wycofała z porządku obrad wyrażenie opinii w tej sprawie.

P. Smużewska powiedział, że nowy typ szkoły powołuje Rada Powiatu. Utworzenie tej szkoły musi 

być wcześniej zaopiniowane przez kuratorium.

P. Antoszewski powiedział, że trzeba kształcić młodzież na potrzeby gospodarki.

P. Kalinowski również wyraził takie zdanie, jak P. Antoszewski. 

P. Gęsicki powiedział, że przychyla się do wniosku dyrektora ZS w Skępem.

Podkreślił jednak, że szkoły dla dorosłych są bardzo drogie, musi być przynajmniej 27 uczniów, 

aby się to opłacało.

P.  Smużewska  dodała,  że  obecnie  jest  niższa  subwencja  na  te  szkoły  (ok.  300  tys.  zł  mniej). 

W przypadku gdy zezwoli się na utworzenie takiej szkoły, a okaże się że jest niewystarczająca ilość 

uczniów, to trzeba się będzie znowu liczyć z utratą środków finansowych.

P. Wojciechowski powiedział, że komisja zawsze przychylała się do wniosków dyrektorów. Rada 

Powiatu zdecyduje o utworzeniu takiej  szkoły.  Powiedział,  że w Skępem w zeszłym roku była 

próba naboru do tej klasy, ale niestety było za mało uczniów, więc przeniosły się one do ZST 

w Lipnie. Dodał, że trzeba promować nabór do takiej szkoły, kształcenie w naszych szkołach nie 

jest gorsze od kształcenia w większych aglomeracjach.

Przewodniczący Komisji powiedział, że Zarząd Powiatu zwrócił się z wnioskiem o zaopiniowanie 

tej kwestii, trzeba więc zająć stanowisko w tej sprawie.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała utworzenie 3-letniego Liceum Ogólnokształcącego 

dla dorosłych przy ZS w Skępem oraz projekt uchwały w tym zakresie.

5. Sprawy różne.

Wicestarosta wspomniał o naborze do ośrodka zamiejscowego Akademii Techniczno- Rolniczej 

w Skępem. Podkreślił, że trzeba prowadzić działania promocyjne także w tym roku, aby utrzymać 

ciągłość tej nauki. Musi być przynajmniej 35-40 osób na roku.

P.  Smużewska  dodała,  że  ATR  zmienił  swoją  nazwę  na  Uniwersytet  Technologiczno- 

Przyrodniczy,  będzie  więc  potrzeba  wydrukowania  nowych  ulotek  i  innych  materiałów 

promocyjnych.

 Na tym Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury,

Sportu i Turystyki

Jacek Góźdź

Protokołowała:

Izabela Pączkowska 




